
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP CDA 
VVD 

Datum 7 december 2021 
Onderwerp 243-2021 Veiligheid en vandalisme bij Passerelle 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Begin van dit jaar heeft u van ondergetekende fracties raadsvragen ontvangen m.b.t. de Passerelle, 

meer specifiek de veiligheid en het aanhoudende vandalisme (zie HIER). 

U heeft hierop geantwoord dat de camera’s net een paar weken operationeel beelden registreerde. 

Tevens geeft u aan dat het vandalisme is afgenomen en herstel van beschadigde onderdelen onder 

de verantwoordelijkheid van de Gemeente valt. 

Eveneens zou een stagiaire bij de Gemeente starten met de opdracht : “Hoe bevorderen wij de 

sociale veiligheid op en nabij de Passerelle?”. 

Graag zouden we van het College een stand van zaken weten omtrent de Passerelle waarbij de 

volgende vragen worden beantwoord: 

 

1.            Wat is het effect van het cameratoezicht en blijft u deze handhaven? 

2.            Bij het passeren van de Passerelle zijn er beschadigen en bekladdingen waar te nemen, die 

nog niet zijn hersteld of schoongemaakt. 

Kunt u aangeven op welke wijze al deze zaken worden hersteld of schoongemaakt en hoe 

herstelwerkzaamheden verlopen? 

3.            Wat heeft de onderzoeksopdracht van de HBO-studente Integrale veiligheidskunde 

opgeleverd en hoe wilt u de veiligheid van de Passerelle vergroten?  

Kunt u ook de overlast beter aanpakken, zoals bijvoorbeeld het weren van scooters die over de 

Passerelle rijden. 

4.            Kunnen mensen misstanden, beschadigingen etc. op of aan de Passerelle melden via de 

buitenbeter app? 

Zo ja, ziet u hierin een meerwaarde? 

 

Namens de fractie van VLP,  

Arwen van Gestel 

 

https://raad.roosendaal.nl/documenten/Raadsvraag/06-2021-Beantwoording-raadsvragen-VLP-en-CDA-Passerelle.pdf


 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. De herstelkosten voor de aangerichte schade aan de Passerelle zijn sinds het plaatsen van het 

cameratoezicht op 17 januari 2020 aanzienlijk lager geworden. In 2019 betroffen de kosten zo’n € 

95.300 en in 2020 waren de kosten € 10.850, een daling van bijna 90%. Van 1 januari 2021 tot 1 

december 2021 is er voor € 5.550 aan schade hersteld.  

Het cameratoezicht op de Passerelle behoort tot het gebied zoals aangewezen in het 

Aanwijzingsbesluit cameratoezicht binnenstad Roosendaal dat van kracht is tot 1 april 2022. Het 

cameratoezicht in het gehele gebied zal begin 2022 worden geëvalueerd, waarna de burgemeester in 

overleg met de driehoek opnieuw een besluit zal nemen over het wel of niet continueren van het 

cameratoezicht. 

2. Kleine bekladdingen worden als het kan binnen twee weken verwijderd. Drie keer per week wordt 

losliggende rommel opgeruimd. Grotere bekladdingen worden afhankelijk van aard en omvang met 

specialistische expertise aangepakt. Herstelwerkzaamheden aan de ruiten zijn afhankelijk van 

levertijden, vergunningen van ProRail en weersomstandigheden. Daardoor kan het soms langer dan 

gewenst duren voordat een ruit wordt hersteld. Vanzelfsprekend wordt altijd de veiligheid van de 

gebruikers van de brug als uitgangspunt genomen. 

3. De student heeft onderzoek gedaan naar de subjectieve sociale veiligheid middels een enquête, 

waaraan 250 personen hebben meegedaan. Veel respondenten voelen zich onveilig aan de kant van 

Stadsoevers en ervaren vooral overlast van graffiti, vandalisme en rommel. Men geeft aan overlast te 

ervaren in en om de liften, o.a. door slapende mensen en defecten. De mogelijkheden om de ervaren 

overlast aan te pakken worden momenteel verder onderzocht. In ieder geval zullen in de liften bordjes 

worden geplaatst waarop gebruikers worden gewezen op het afzetten van de motor van bijvoorbeeld 

scooters. 

Het grotere gebied achter de Passerelle is volop in ontwikkeling, met name de zone van de 

Industriestraat, Tiny Oevers, het Urban Sportspark tot aan het EKP-gebouw, het toekomstige 

Vlietpark inclusief de Vliethaven. Deze ontwikkeling zorgt ervoor dat de veiligheidssituatie in het 

gebied continu aandacht nodig heeft. De gemeente heeft overleg met omwonenden over 

verbeteringen in de omgeving. Dat blijven we ook actief doen en staan open voor suggesties die de 

leefomgeving beter maken en de veiligheid verder vergroten. 

4. Ja, misstanden en beschadigingen worden vaak gemeld via de BuitenBeter app. De meerwaarde 

van het gebruik van de BuitenBeter app zit hem in de eenvoud van melden voor burgers, waardoor zo 

snel als mogelijk actie kan worden ondernomen, zoals het doen van reparaties en het verwijderen van 

graffiti. 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               


